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Жалба 

  

Уважаеми служители на Столичната голяма община, 

  

Искам да подам жалба срещу поскъпването в градския транспорт.Разбира 

се,то неминуемо ще доведе до по-малко приходи в касата на 

компанията,защото хората веднага ще изберат друг начин за 

придвижване.Това  обаче мене въобще не ме интересува.Аз винаги се 

придвижвам с велосипед,така бъдещото влошаване на финансите на 

компанията малко ме засяга. 

Пиша тази жалба за друго.Нововъведенията със сигурност ще замърсят 

сериозно въздуха на София.Тя ще стане най-мръсната столица в 

Европа.Въздухът ще стане невъзможен за дишане и със сигурност ще 

предразполага към редица болести. За всеки е очевидно,че вашето решение 

ще изложи на риск и нашите и вашите деца са изложени на сериозен риск да 

заболеят от астма,пневмонии,а за в бъдеще дори от рак на белите дробове. 

Защо ще стане така ли?Очевидно е,че хората няма да искат да заменят 

хартиените билети с електронни.Това е така,защото напоследък много 

зачестиха кражбите на имоти,с помощта на открадната самоличност. Хората 

знаят за всичките тези случаи от средствата за масова информация и затова се 

боят да си купуват персонални карти от градския транспорт и да си изкарват 

кредитни карти. Този страх е невъзможно да бъде победен. 

Ето защо хората без никакво съмнение ще изберат да се возят на колите 

си.Още повече,че ако четирима човека трябва да отидат заедно на гости,на 

кино,театър или футболен мач автомобилният превоз им излиза много по-

евтин отколкото ако ползват услугите на градския транспорт. Ето как десетки 

хиляди хора ще използват колите си,а това неминуемо ще замърси въздуха в 

София.Така ще станем пак мишена за нови санкции от ЕС. 
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Богдан Ванев 

 


